

**Credit Card Authorisation Form**  
信用卡授权书

**Plan Number 计划号码**

**Note 注意**

Please complete this form and send it to [service.metisg@metisgl.com](mailto:service.metisg@metisgl.com) using your registered email with Metis SG.  
请填写此表格，并使用您在 Metis SG 注册的电子邮件发送至 [service.metisg@metisgl.com](mailto:service.metisg@metisgl.com)。

The Chinese translation of this form is for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions, the English version shall prevail.

本表格中文翻译谨供参考。若中文版与英文版间有任何歧异，则以英文版为准。

**Credit Card Details**

信用卡详细资讯

Contribution Amount (SGD)

供款金额 (SGD)

Cardholder Name

持卡人姓名

Card Expiry Date

信用卡到期日

Credit Card Number  -  -  -

信用卡号

(Visa / Mastercard only)

Issuing Bank

发卡银行

Relationship to Applicant

持卡人和申请人的关系

(if cardholder is not applicant) ^

(如果持卡人不是申请人)

Signature of Cardholder

持卡人签名

^Please complete the Third-Party Payor Form and submit it along with this application form for our review.  
请填写第三方供款人表格，并与本申请表一起提交以供我们审核。

Date Signed (DD/MM/YYYY) 签署日期 (日/月/年)

I hereby authorise Metis to debit my credit card in accordance with my contribution amount and payment frequency. Such authorisation will remain in effect until such time as I notify Metis in writing. I understand that payments made via credit card may be subject to certain fees and/or charges and agree to bear such fees and/or charges in its entirety.  
我特此授权 Metis 根据我的供款金额及付款频率扣取我等信用卡的相应金额。该授权将持续有效，直至我书面通知 Metis 取消。我理解，通过信用卡付款可能会产生某些费用和/或收费，并同意全额承担这些费用和/或收费。